
Samostalna zastupnica - Elza Gaković 

Sarajevo, 25 .07.2024. godine 

ZA: 

BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

KANTON SARAJEVO 

SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

N/r. Vlada Kantona Sarajevo 

N/r. Predsjedavajućeg Skupštine Kantona Sarajevo 

N/r. Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo 

N/r. Ministarstvo za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo 

U skladu sa članom 106. i 213. Poslovnika o Skupštine Kantona Sarajevo, dostavljam: 

 

                                                                    ZASTUPNIČKA INICIJATIVA 

 

Pokrećem zastupničku inicijativu za uvođenje vanlinijskog đačkog prevoza u onim područjima gdje je 

utvrđeno da su linije javnog gradskog prevoza neredovne i modificirane tj. skraćene. 

OBRAZLOŽENJE 

Ovu inicijativu pokrećem za 300 djece koja imaju besplatan đački kupon a pohađaju OŠ”Mustafa 

Busuladžić” i svakodnevno po neuslovnim i nesigurnim ulicama pješače više od 3 kilometra gdje 

ugrožavaju svakodnevno živote na putu do škole i od škole. Zbog neredovne linije javnog gradskog 

prevoza uvedena je linija alternativnog prevoznika “Centrotrans”.  Linija alternativnog prevoznika je 

modificirana tj skraćena do OŠ”Mustafa Busuladžić” što je ogroman problem u svakodnevnom 

funcionisanju kako učenika tako i građana. 

Također iniciram uvođenje vanlinijskog đačkog prevoza za 80 učenika OŠ”Sokolje” koji imaju pravo 

na besplatan đački kupon tj. žive na većoj udaljenosti od dva kilometra od škole . Zbog utvrđenog 

neredovnog odvijanja javnog gradskog saobraćaja uvedena je linija alternativnog prevoznika 

“Centrotrans”. Jedan kombi nije dovoljan za potrebe Naselja heroja Sokolje koje broji više od 7.500 

stanovnika. Polovina ulice Numan paše Ćuprilića je u jako lošem stanju, sužena I bez trotoara, što 

predstavlja ogroman bezbjedonosni problem za naše najmlađe sugrađane. Djeca rizikuju vlastiti život 

svakodnevno na putu do škole i od škole. 

 

Shodno navedenoj argumentaciji pokrećem inicijativu za hitnu proceduru uvođenja vanlinijskog 

đečkog prevoza za učenike navedenih osnovnih škola, te iniciram pokretanje procedura prema 

Općini Novi Grad Sarajevo kako bi djeca do početka školske godine imala riješeno ovo najbitnije 

pitanje.   

 


